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Podczas ostatniej (26.06.2024) sesji Rady Miasta Wisła pośród wielu tematów i uchwał ta
jedna była najważniejsza – udzielenie wotum zaufania i absolutorium dla Burmistrza.
Tomasz Bujok je uzyskał. Radni i burmistrz pożegnali też wieloletniego Skarbnika i powołali
nowego.

Tomasz Bujok wraz z byłym i obecnym Skarbnikiem Miasta, fot. UM Wisła

Uchwały absolutoryjne rady gmin i miast musza podjąć do końca czerwca każdego roku następującego po roku
budżetowym. Absolutorium jest udzielane po zapoznaniu się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki
samorządu terytorialnego; sprawozdaniem finansowym; sprawozdaniem z badania sprawozdania finansowego, o
którym mowa w art. 268; opinią regionalnej izby obrachunkowej, o której mowa w art. 270 ust. 2; informacją o
stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego oraz stanowiskiem komisji rewizyjnej.

Nie inaczej było w Wiśle, gdzie podczas ostatniej sesji przyjęto raport o stanie gminy (tutaj), zapoznano się z
wymienionymi wyżej dokumentami a także przyznano absolutorium i wotum zaufania Burmistrzowi Tomaszowi
Bujokowi.

- Sporo się w ubiegłym roku działo. Udało się zejść z zadłużenia, wykonać mnóstwo inwestycji, realizować
wspólnie wiele zadań, które były zadaniami zleconymi miasta. Myślę, że mimo trudności i czasami
wydawałaby się stabilizacji już po czasie pandemii, po czasie wojny, nie do końca było tak miło i
sympatycznie, bo sama inflacja i walka z chociażby cenami za energię trochę nam krzyżowała plany i
trzeba było weryfikować wiele zadań inwestycyjnych, a przede wszystkim wiele wydatków takich
bieżących w życiu miasta z tego miejsca chciałem Państwu podziękować za tą współpracę – mówił i
podkreślała, że wyniki wyborów pokazują, że rządzący w Wiśle dostali „wotum zaufania” o mieszkańców, ale – jak
zauważył – wiąże się z tym odpowiedzialność, żeby kolejna kadencję nie zawieść tego zaufania.

 

Podczas sesji radni pożegnali również wieloletniego Skarbnika – Damiana Cieślara:

- Z jednej strony ze smutkiem, a z drugiej z ogromną radością przyjąłem wiadomość, że na drodze Pana
Damiana pojawiła się duża szansa na dalszy rozwój w świecie finansów. Awans, jaki otrzymał jest bez
wątpienia wielką nobilitacją oraz dowodem na to, że warto wspierać i być dumnym z osób, które nie boją
się podejmować odważnych decyzji, podnosić sobie poprzeczkę i gromadzić nowych doświadczeń. Taką
osobą z całą pewnością jest Skarbnik, dlatego postanowiłem wspierać go w tej, niełatwej z punktu
widzenia miasta, decyzji.

 Za ponad 20 lat pracy na rzecz Wisły chciałbym złożyć serdeczne podziękowania. Wiedza, staranność,
rozwaga, niekonwencjonalne podejście do pojawiających się problemów, otwartość na drugiego
człowieka, kultura osobista i wiele więcej cech, których nie sposób wymienić w tym miejscu, były
gwarantem dobrego gospodarowania budżetem.

 Życzę powodzenia na nowej ścieżce zawodowych wyzwań. Mam nadzieję, że doświadczenie i wiedza
zdobyte podczas pracy w samorządzie będą pomocne i cenne.

/lfm/files/208/raport-o-stanie-gminy-za-2023-wis__a.pdf


 Nowym Skarbnikiem powołanym na sesji rady miasta został Łukasz Małysz, który już wcześniej zaistniał
w strukturach naszego urzędu pracując na jego rzecz przez 12 lat, w tym przez 6 lat pełniąc funkcję
kierownika referatu finansów, a zarazem zastępcy ustępującego Damiana Cieślara. Po krótkiej przerwie
wraca w szeregi wiślańskiego magistratu – komentuje Bujok na swoim fecabookowym profilu.
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https://www.facebook.com/profile.php?id=100063777872720
https://wisla.esesja.pl/posiedzenie/381ec14e-d2cd-4
https://wisla.esesja.pl/transmisja/54713/iv-sesja-rady-miasta-wis%C5%82a-26062024.htm
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